
PROTOKOLL  
 

ELEKTROARBEIDERNES FAGFORENING TRØNDELAG 
POSTBOKS 9225, 7424 TRONDHEIM 
TELEFON: 72596200 EPOST: kontakt@fagforeninga.no 

ÅRSMØTE 2025 
7. april 2025 

Kl. 09.00-15.00 

Avholdt på Clarion Hotel & Congress Trondheim. 

Til stede: 58 medlemmer. Det var også 7 observatører/gjester til stedet. 

 

 

Dagsorden: 
1. Åpning   
2. Konstituering 
3. Årsberetning 
4. Regnskap 2024 / Budsjett 2025 
5. Innkommende forlag 

a. Utleiepriser 
b. Folkets Hus på Innherred 

6. Bevilgninger 
7. Valg 

 

 

 

SAK 1. ÅPNING   
Eystein Garberg åpnet møtet og ønsket velkommen. 

 

Vedtak: Tas til orientering. 

 

SAK 2. KONSTITUERING   
Årsmøte ble kunngjort 24. februar. Forslagsfrist 10. mars. Endelig innkalling og sakspapirer 
ble sendt ut 21. mars. Årsberetningen ble i tillegg sendt i posten til alle medlemmer i uke 13. 

Det ble forespurt om deltakelse på årsmøte via teams. Man ønsker at deltakerne deltar 
fysisk, men det er et forslag om å åpne for at medlemmer som er på reisejobb utenfor 
Trøndelag kan få delta via teams.  

Vi har 2 deltakere via teams. De har observatørplass.  

Det ble avholdt 1 minutt stillhet for våre medlemmer som har gått bort siste året. 

Styret foreslo Camilla Åmot Johansen og Thea Elise Estenstad som møteledere, og Lars Roar 
Mjøen og Tonje Fagerbekk Haranes til å skrive protokoll. Det nye styret godkjenner 
protokollen.  

Vedtak: Møte ble lovlig satt. Møteledelsen ble valgt. 

 

mailto:kontakt@fagforeninga.no
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SAK 3. ÅRSBERETNING 

Eystein gikk gjennom noen av høydepunktene i årsberetningen. 

- 4 nye tariffavtaler 
- I 2024 var det hovedoppgjør. Vi fikk på plass forbedringer i tariffavtalen og ett bra 

kronetillegg. 72% av medlemsmassen i Trøndelag svarte JA på uravstemningen.  
- De siste årene har prosentandelen av lønnsmassen som går til arbeiderne gått ned. Mens 

andelen som går til eierne går opp.  
- Det ble avholdt flere tillitsvalgtkonferanser hvor det ble diskutert flere aktuelle tema. Det ble 

tatt en evaluering på slutten av året om man avholder tillitsvalgtkonferanser på rett måte.  
- Den første fotballturneringen etter Corona ble avholdt i september. Det var mye annet som 

skjedde i september derfor ble det forslått å flytte turneringen i 2025 til ett annet tidspunkt 
på året.  

- I 2024 kom det en ny Stortingsmelding angående pensjon, hvor de ønsker å øke 
pensjonsalderen. Det ble avholdt en historisk fanemarkering i Oslo der fagforeninga sin fane 
sammen med mer enn 100 andre faner deltok. Fagforeningene i Oslo hadde politisk streik. 
Kevin Karlsen og Vegard Skjervold var synlig i media både på nett og i ett innslag på NRK 
Dagsrevyen. I denne saken er vi og toppene i LO veldig uenige.   

- Det ble avholdt medlemsmøter om pensjon for medlemmer over 50 år. Det ble arrangert 
fem møter på forskjellige plasser i Trøndelag. Oppmøtet var veldig bra og har fått gode 
tilbakemeldinger på dette.  

- Jubilantmarkering på Kvilhaugen i Trondheim. Tidligere har man hatt en markering nord i 
Trøndelag og en i sør, men på grunn av få jubilanter i 2024 samlet man de til en felles 
markering i Trondheim.  

- Nedbemanninger i Eltel Networks. Det ble avholdt fanemarkering for hovedtillitsvalgt Lasse 
Meier Strand da han ble kalt inn til et formelt drøftelsesmøte for å signalisere at ledelsen i 
Eltel ønsker å avslutte arbeidsforholdet. Over 80 personer fra hele landet møtte opp på 
markeringen. Fanemarkering hadde positiv effekt. Bedriften sin konklusjon i saken er at Lasse 
ikke blir oppsagt. 

- Det er laget flere episoder av podkasten Ohms lov som Kim Olav Johansen sammen med flere 
fagforeninger i landet står bak.  

- Studietur til Spania som handler om Franco og fasismen. Frode Wollum, Lasse Meier Strand 
og Kim Olav Johansen deltok fra fagforeninga. 

- Positiv utvikling i rotasjonsordninger på utenbysarbeid. Flere jobber 12-16 rotasjon som er 
den foretrukne rotasjonen. 

- Lønnsundersøkelsen viser en prosentvis nedgang i hvor mye 3E tillegget utgjør ift. 3A. Snittet 
blant klubbene som har sendt inn svar til lønnsundersøkelsen er 310,29kr. 
Organisasjonsgraden er i snitt 87%. Få klubber beregner helligdagsgodtgjørelse. Fagforeninga 
anbefaler å bruke tariffavtalen og regne ut en snittlønn. 

- Pensjonsundersøkelsen viser at det sakte, men sikkert går i riktig retning. Vektet snitt er 
3,78%.  

- I fjor passerte vi 2500 yrkesaktive medlemmer. Vi er den nest største fagforeninga i El og IT 
Forbundet. Kvinneandelen er på 6,26% i Trøndelag. Det gjøres et godt forarbeid med å verve 
elever som går 2. året på vgs. Det er Camilla Åmot Johansen som har hatt hovedansvaret for 
dette.  

- Kvinneandelen i bransjen har stått på stedet hvil i 20 år til tross for at arbeidsgiversiden 
mener de aktivt jobber for å øke kvinneandelen.  

 

Til saken: Kim Olav Johansen  

Vedtak: Årsberetningen ble vedtatt. 
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SAK 3.1 TREKNING AV VERVEPREMIER 

Eystein trakk 8 vinnere av vervepremier. 

- Kristian Bendiksen, Elpro Solutions  
- Agnar Grøtting, Elteam 
- Maria Bjørgen, Caverion Trondheim  
- Dag N. Moen, Elektroservice 
- Sindre Reitan, El-Konsult  
- Magnus Porsvik, Elpro Electro avd. Trondheim  
- Markus Nyberg, Kraftlaget Rise Elektro1  
- Dago Iløkken, Buvik Elektro  

 

 

SAK 4. REGNSKAP 2024 / BUDSJETT 2025 V.2 
Lars Roar Mjøen gikk gjennom regnskap og forslag til endringer i budsjett.  
Regnskapet er gjennomgått av administrasjonen med bistand fra Enoksen Regnskap og 
revisor fra BDO. Regnskapet er oversendt kontrollkomitéen som har hatt møte den 26. mars 
og gjennomgått regnskapet. 
 

• Kontingentinntektene for 2024 ble på 23 960 398 kr, mot 20 626 327 kr i 2023. 
• Snitt medlemstall i 2024 var 2444, mot 2372 for 2023. 
• Inntekter på tariffgebyr for 2024 ble på 3 195 341 kr, mot 2 592 604 kr i 2023. 
• Totale inntekter for 2024 er på 27 330 923 kr, mot 23 390 872 kr i 2023. 
• Totale utgifter for 2024 ble 25 044 040 kr, mot 21 853 270 kr i 2023. 
• Det gir et driftsresultat på 2 286 883 kr i 2024. 
• Etter renteinntekter blir resultatet for 2024 på 3 491 341 kr. 

 
EFT fikk inn ca. 3,5 MNOK mer i kontingent enn budsjettert. Det betyr ca. 1,8 MNOK mer i 
inntekt til EFT, etter at andelen til EL og IT Trøndelag, samt EL og IT Forbundet sentralt er 
betalt. EFT fikk også inn 700 000 kr mer i tariffgebyr enn budsjettert. Dette gir betyr ca. 600 
000 kr mer i inntekt til EFT etter at forbundets andel er betalt. EFT fikk inn 700 000 kr mer i 
renteinntekter enn budsjettert. Totalt utgjør dette 3,1 MNOK mer i inntekt enn budsjettert. 
 
Styret foreslår følgende disponering av overskuddet:  
Egenkapital drift: 91 341 kr  
Kampfond: 3 000 000 kr  
Jubileumsfond: 300 000 kr  
Solidaritetsfond: 100 000 kr 

 
Revisor Ingrid Gjersvold fra BDO har gjennomgått og godkjent regnskapet.  
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Kontrollkomitéen i EFT hadde møte 26. mars for gjennomgang av regnskapet. 
Kontrollkomitéens rapport ble lagt frem for årsmøte. Kontrollkomitéen hadde ingen 
bemerkninger til regnskapet. 
 
Til saken: Per Magnus Pedersen 2 ganger. 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet for 2024 slik det er lagt frem. Årsmøtet vedtok 
budsjettet for 2025 versjon 2. Årsmøtet vedtok styrets innstilling til disponering av 
overskuddet for 2024. 
 
 
SAK 5. INNKOMMENDE FORSLAG 
 
SAK 5.1 – UTLEIEPRISER   
Kristian Hammernes orienterte om utleieprisene for Tegefjäll og Nygaardsvoldheimen.  
 
Leiepriser Tegefjäll:  

- Helg: 1500 kr 
- Midtuke: 1400 kr 
- Enkeltdag: 500 kr 

 
Leiepriser Nygaardsvoldheimen:  

- Helg: 1800 kr 
 
Styrets innstilling: 
Utleieprisene endres ikke.  
 
Til saken: Ingen ønsket ordet til saken.  
 
Vedtak: Styrets innstilling ble vedtatt.  
 
 
SAK 5.2 – FOLKETS HUS PÅ INNHERRED  
Kim Olav Johansen orienterte om at Elektroarbeidernes Fagforening Trøndelag har blitt 
invitert med på å etablere et Folkets hus på Innherred. Initiativet er tatt av LO Levanger, og 
målsetningen er å skape et felles fagforeningshus hvor fagforeninger kan samarbeide på 
tvers.  
 
Fordeler:  

- Samarbeide tettere med Fellesforbundet 
- Tillitsvalgte på Innherred vil ha tilgjengelige kontorplasser 
- Tillitsvalgte vil ha tilgang til møterom når de skal møtes på tvers av bedriftsgrenser  
- Møterom for å avholde klubbmøter  
- Fagforeninga vil ha tilgang på møterom når man skal ha møter med enkeltmedlemmer eller 

tillitsvalgte  
- Styrke fagbevegelsen på Innherred  

 
Styrets innstilling:  
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Elektroarbeidernes fagforening Trøndelag har som mål å bli medeier i Folkets hus på 
Innherred. Årsmøtet gir det nye styret fullmakt til å fatte endelig beslutning når konkret 
eiendom foreligger. Styret gis ansvar for å vurdere aktuelle eiendommer med hensyn til 
egnethet, økonomisk risiko og driftssikkerhet. Årsmøtet stiller inntil 1 million kroner til 
rådighet for styret for eventuell investering i medeierskap.   

 
 
Til saken: Eystein Garberg, Anders Buseth og Nils Bruheim  
 
Vedtak: Styrets innstilling ble vedtatt.  
 
 
SAK 6. BEVILGNINGER 
Tonje Fagerbekk Haranes la frem styrets forslag til bevilgninger: 
 

Utredning om sykelønn    30 000 kr 
Industriaksjonen     15 000 kr 
Pensjon for alle      20 000 kr 
Faglig utvalg nei til EU    15 000 kr 
Palestinakomitèens faglige utvalg   5 000 kr 
Norsk Folkehjelp     30 000 kr 
Bua       30 000 kr 
Skattekammeret     10 000 kr 
Totalt       155 000 kr 
 

Forslag fra Per Magnus Pedersen om å øke bevilgningen til Norsk Folkehjelp med 15.000 kr 
til 45.000 kr 
 
Forslag fra Nils Bruheim om å øke bevilgningen til BUA med 5000 kr til 35 000 kr og 
bevilgningen til Skattekammeret med 2500 kr til 12 500 kr.  
 
Til saken: Per Magnus Pedersen, Eystein Garberg, Nils Bruheim  
 
Vedtak: Bevilgningene med endringsforslag ble vedtatt.  
 

Utredning om sykelønn    30 000 kr 
Industriaksjonen     15 000 kr 
Pensjon for alle      20 000 kr 
Faglig utvalg nei til EU    15 000 kr 
Palestinakomitèens faglige utvalg   5 000 kr 
Norsk Folkehjelp     45 000 kr 
Bua       35 000 kr 
Skattekammeret     12 500 kr 
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SAK 8. VALG 
 
Valgkomitéens innstilling til styre i Elektroarbeidernes Fagforening Trøndelag 
 
Tillitsverv Navn Firma Periode 
Leder Eystein Garberg EFT Ikke på valg 
Nestleder Kim Olav Johansen Norske Skog Skogn 2 år 
1. styremedlem Camilla Åmot Johansen NTE Elektro Trondheim Ikke på valg 
Styremedlem Jonas Strand Bravida 1 år 
Styremedlem Ole Andreas Heitlo Aker Solutions 1 år 
Styremedlem Tonje Fagerbekk Haranes Elektro Team 1 år 
Styremedlem Thea Elise Estenstad Caverion Orkanger 1 år 
Styremedlem Lasse Meier Strand Eltel Networks 1 år 
Styremedlem Anders Buseth Caverion Trondheim 1 år *ny 
Ungdomsrepresentant Kevin Ørjansen Karlsen Argon Elektro 1 år 
1. varamedlem Nils Bruheim Elektro Nord 1 år 
2. varamedlem Sondre Martin Fagervold Elteam 1 år *ny 
3. varamedlem Lars Dundas Tømmervold Oneco Elektro 1 år *ny 
4. varamedlem Alexander Knutsen Buvik Elektro 1 år *ny 
Vara 
ungdomsrepresentant Sonja Alseth RK Elektro 1 år 

  
Forslag fra Torill Møller-Holst om Agnar Grøtting som 2. vara  

Til saken: Eystein Garberg  
 
Vedtak: Valgkomiteens innstilling med endringsforslag fra Torill Møller-Holst ble vedtatt. 

Tillitsverv Navn Firma Periode 
Leder Eystein Garberg EFT Ikke på valg 
Nestleder Kim Olav Johansen Norske Skog Skogn 2 år 
1. styremedlem Camilla Åmot Johansen NTE Elektro Trondheim Ikke på valg 
Styremedlem Jonas Strand Bravida 1 år 
Styremedlem Ole Andreas Heitlo Aker Solutions 1 år 
Styremedlem Tonje Fagerbekk Haranes Elektro Team 1 år 
Styremedlem Thea Elise Estenstad Caverion Orkanger 1 år 
Styremedlem Lasse Meier Strand Eltel Networks 1 år 
Styremedlem Anders Buseth Caverion Trondheim 1 år *ny 
Ungdomsrepresentant Kevin Ørjansen Karlsen GK Elektro 1 år 
1. varamedlem Nils Bruheim Elektro Nord 1 år 
2. varamedlem Agnar Grøtting Elteam 1 år *ny 
3. varamedlem Lars Dundas Tømmervold Oneco Elektro 1 år *ny 
4. varamedlem Alexander Knutsen Buvik Elektro 1 år *ny 
Vara 
ungdomsrepresentant Sonja Alseth RK Elektro 1 år 
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Valgkomitéens innstilling til Representantskapet i EL og IT Distrikt Trøndelag i prioritert 
rekkefølge. 

Navn Bedrift 
Eystein Garberg EFT 
Kim Olav Johansen  Norske Skog  
Jonas Strand   Bravida   
Camilla Åmot Johansen  NTE elektro  
Tonje Fagerbekk Haranes  Elektro team  
Ole Andreas Heitlo  Aker Solution  
Nils Bruheim Elektro Nord 
Thea Elise Estenstad Caverion Orkanger 
Kevin Ørjansen Karslen GK Norge  
Lars Dundas Tømmervold Oneco Elektro  
Sonja Alseth RK Elektro  
Hans Petter Aasan  Bravida 
Anders Buseth Caverion Trondheim  
Lasse Meier Strand Eltel Networks  
Sondre Martin Fagervold  Elteam  
Tor Stavrum Haugan  Elman Innherred  
Henning Gjermstad  Bravida  
Lars Roar Mjøen  EFT 
Daniel Andersen Reitan  Vintervoll 
Frank Ketil Larsen Elman Steinkjer 
Torill Møller-Holst Vintervoll 
Dag Wiggen  Bravida 
Arnt Joar Røttum Midt Elektro  
Oskar Karlsen Fjeldseth 
Robert Vanvik Skjøstad GK Elektro  
Frode Erlingsen  Elektrikerservice 
Henrik Amundsen  Vintervoll 
Vegard Skjervold Bravida 
Lasse Hermo Midt Elektro  
Kristoffer Indahl  Norske skog 
Karl Erik Almås  PK Service 
Runar A. Lein EFT 
Petter Mælen  Aalmo  
Erik Ihle Pedersen  Oneco 
Even Huus Eidem  Fjeldseth 
Trond Jonny Sellæg Aker Solution MMO 
Dago Løkken  Buvik Elektro 
Agnar Grøtting Elteam 
Kent-Hugo Israelsen 
Bellingsli Caverion Trondheim 
Markus Nyberg Kraftlaget Rise Elektro 1 
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Tonje Sjøgren Caverion Trondheim 
Frode Wollum  Kraftlaget Rise elektro 1  

 

Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble vedtatt. 

 

 

Valgkomitéens innstilling til andre verv 

Revisor BDO AS 
   

Kontrollkomité Arne Næverdal Trøndelag Fylkeskommune 
Ole Megård Pensjonist 

vara Bjørn Ålstedt Caverion Trondheim 
   

AØF 
Lars R. Mjøen EFT 
Jonas Strand Bravida Norge 
Anders Buseth Caverion Trondheim 

vara Anders F. Berg EL og IT Trøndelag 
   

LO i Trondheim 
Camilla Åmot Johansen NTE Elektro 
Henning Gjermstad Bravida 
Kevin Karlsen GK Elektro 

vara Kristian Hammernes Caverion Trondheim 
Eystein Garberg EFT 

 

Vedtak: Valgkomitéens innstilling ble vedtatt. 

 

TEMA: LO FAVØR  

Gaute Maråk fra Sparebank 1 orienterte om Sparebank 1 og LO favør fordelene. Det er tøffe 
tider og Sparebank 1 har derfor etablert et finansielt helseteam som hjelper kunder som er i 
en tøff tid.  Anbefaler å laste ned Lo favør appen for å raskt få oversikt over 
medlemsfordelene. Gaute informerte om at de gjerne ønsker å bli invitert ut på 
medlemsmøter i klubbene for å snakke om pensjon, Lo favør etc.  
 
TEMA: NORSK FOLKEHJELP 

Mona fra Norsk Folkehjelp orienterte om deres arbeid for rettferdig fordeling av makt og 
ressurser i verden. Norsk Folkehjelp er fagbevegelsen humanitære solidaritetsorganisasjon 
organisasjon, og hjelper i over 30 land. Blant annet rydder Norsk Folkehjelp miner i 
krigsrammede områder.  De har også over 100 lokallag i Norge som arbeider med søk og 
redning  

1 700 lokale ansatte har blitt oppsagt etter at Donald Trump trakk støtten til Humanitære 
organisasjoner.  
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Krigen i Palestina er blodigere enn noen gang etter en kort våpenhvile på Gaza. Norsk 
folkehjelp har vært i Palestina siden 1987. kontoret som Norsk folkehjelp sitt kontor i Gaza 
ble bombet. De støtter forskjellige organisasjoner som hjelper befolkningen med alt fra 
sanitærforhold, Hvordan prøve å forsvare seg og sikre hjemmene sine så godt det lar seg 
gjøre, psykiskhelsehjelp og ikke minst livsviktig helsehjelp. Mona oppfordrer avslutningsvis 
alle til å bli medlem i Norsk Folkehjelp.  

TEMA: FAKTA OM SYKELØNNSORDNINGEN NORGE OG SVERIGE  

Ali Esbati fra DeFacto som er et kunnskapssenter for fagorganiserte, snakket om debatten 
om sykelønnsordningen i forkant av forhandlinger om IA-avtalen. Arbeidsgiversiden og 
politikerne er fast bestemt på at vi ikke kan fortsette med dagens sykelønnsordning, da den 
er for dyr. Nordmenn sitt sykefravær blir sammenlignet med Sverige sitt og 
arbeidsgiversiden og politikerne benytter stadig sjansen til å komme med påstander om at 
nordmenn har rekordhøyt sykefravær og at vi har mye å lære av svenskene.  

Analyser viser at sykefraværet har vært stabilt siden 1970 tallet, og ikke at sykefraværet er 
rekordhøyt slik enkelte skal ha det til. Kvinner er oftere syk enn menn. Graviditet og fødsel er 
noe som påvirker sykefraværsstatistikken mye. Samt at det som oftest er mer smitte i 
kvinnedominerende yrker.  

Man ser enn liten økning etter Corona som kommer av at man har vært i karantene og levd 
med restriksjoner i flere år som har gjort oss litt mindre motstandsdyktige mot 
luftveisinfeksjoner i en periode etterpå.   

Sykefraværsstatistikken forteller bare hvor stor andel av de som er i arbeid som er syke. Har 
man et inkluderende arbeidsliv vil dermed sykefraværsstatistikken øke. 
Sykefraværsstatistikken går ned ved høy arbeidsledighet. Da ser statistikken bedre ut enn 
den egentlig er.   

56% av arbeidsgiverne mener at sviktende arbeidsmoral er den viktigste årsaken til det høye 
sykefraværet.  

I Sverige har man ikke hatt full sykelønn siden 1991. Det ble innført karens dager i 1993. De 
hadde som mål i 2003 om å halvere fraværet. Harde tiltak for å begrens tilgangen til ytelser. 
Mange i Sverige havner utenfor sykelønnsstatistikken når Sveriges NAV overprøver legen, og 
mener vedkommende kan jobbe. Mange som skulle fått innvilget uføretrygd får ikke 
innvilget uføretrygd. Mange havner i en skvis hvor de blir nødt til å klare seg selv. Er de 
heldige så har de en partner eller annen familie som kan forsørge en. Dette er med på å 
gjøre Sverige sin sykelønnsstatestikk ser bedre ut enn den er.  

Sysselsetningsgraden er så å si den samme mellom Norge og Sverige, men litt høyere i 
Norge. Arbeidsledigheten derimot er på 9,0% i Sverige og 3,9% i Norge. Dette fordi mange 
som skulle vært sykemeldt eller fått innvilget uføretrygd i Sverige blir stående som 
arbeidsledige.   

Husholdninger med lav økonomisk status har økt i Sverige.  

Utgiftene til sykdom og uførhet i Norge har vært stabil siden 90-tallet.  
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Dette er en viktig drakamp om virkelighetsfortelling. Lite tyder på at strammere regler for 
sykelønn og uføretrygd vil bidra til flere i arbeid. Snarere tvert imot.  

Til saken: Jonas Strand, Kim Olav Johansen og Eystein Garberg 

 

TEMA: FAGFORENINGAS FORVENTNING TIL KLUBBENE  
Kim Olav Johansen orienterte om at fagforeninga ønsker å styrke klubbene ved å fremheve 
hvilke forventninger man har til de tillitsvalgte. Målsetningen er å øke bevisstheten om 
viktigheten av å bruke tillitsvalgttid. Man ønsker å styrke samarbeidet mellom klubbene og 
fagforeninga, samt gjøre klubbene i bedre stand til å håndtere sine oppgaver mer effektivt 
og bidra til at de tillitsvalgte får en bedre forståelse av rollen sin. Fagforeninga ønsker å få 
mer informasjon om hva hver enkelt klubb trenger.  

Til saken: Nils Bruheim, Lars Roar Mjøen, Lars D. Tømmervold, Hans Petter Aasan, Eystein 
Garberg, Anders Buseth, Jonas Strand og Nils Bruheim 2.gang  

 

Avslutning 
Eystein takket for oppmøtet. 
Det ble overrakt blomster som takk for innsatsen til Kristian Hammernes og Lasse Hermo 
som nå trer ut av styret i fagforeninga. 
 
Møtet ble hevet kl. 15.00 
Referent Tonje Fagerbekk Haranes og Lars R. Mjøen. 
 

 

______________________ ______________________ ___________________ 
 Kim Olav Johansen  Eystein Garberg  Camilla Åmot Johansen 
 Nestleder   Styrets leder   Styremedlem 
 
 

______________________ ______________________ ___________________ 
 Anders Buseth  Jonas Strand   Lasse Meier Strand 
 Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem 
 

 
______________________ ______________________ ___________________ 

 Tonje F. Haranes  Ole Andreas Heitlo  Kevin Ø. Karlsen 
 Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem 
 

 
______________________  

 Thea Elise Estenstad    
 Styremedlem   

Kim Olav Johansen (24. apr.. 2025 13:22 GMT+2)

Kim Olav Johansen

Jonas Strand (24. apr.. 2025 13:24 GMT+2)

Eystein Garberg (24. apr.. 2025 13:25 GMT+2)
Eystein Garberg

Lasse Meier Strand (24. apr.. 2025 13:26 GMT+2)

Tonje Fagerbekk Haranes (24. apr.. 2025 15:31 GMT+2)

Camilla Åmot Johansen (24. apr.. 2025 16:31 GMT+2)

Thea Elise Estenstad (24. apr.. 2025 17:09 GMT+2)

A. Buseth (25. apr.. 2025 07:10 GMT+2)
A. Buseth

K.ø.Karlsen (25. apr.. 2025 11:25 GMT+2)
K.ø.Karlsen

Ole Andreas Heitlo (25. apr.. 2025 11:28 GMT+2)
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